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 ROMÂNIA  
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

 

 

PROCES VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare  

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din data de 31.03.2023 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de către domnul Ciprian-Ștefan Palcău care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 53/2023, adoptată 
prin vot deschis cu majoritate simplă.  

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni. 
Ședinţa ordinară se desfășoară prin mijloace electronice, prin aplicația electronică 

„Zoom”, cu participarea fizică a Președintelui de ședință şi a domnului Secretar General Militon Dănuț 
Laslău la sediul Primăriei Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
 „Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 20 consilieri.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept, domnul Primar Dan Bobouțanu şi 
domnul Secretar General Militon Dănuț Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 727/2023, iar proiectul ordinii de zi este 
menționat în anexa la aceasta.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data prezentei şedinţe, 

cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședințele Consiliului Local desfășurate în data de 
28.02.2023, 14.03.2023 și 28.03.2023. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 28.03.2023, a fost semnat de către 
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local. 

 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
 
Dau cuvântul domnului Primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 

                        „Propun completarea ordinii de zi prin introducerea după punctul 32 a următoarelor proiecte 
de hotărâri: 
 
 1. Proiect de hotărâre nr. 150/27.03.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat 

al municipiului Hunedoara a unor imobile construcţii înscrise în Cartea Funciară nr. 71353 
Hunedoara, situate în municipiul Hunedoara, B-bul Mihai Viteazu, nr.6A. 

                                                                          
 2. Proiect de hotărâre nr. 151/27.03.2023 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 

înscris în CF nr. 70120 Hunedoara, nr. cad. 70120, situat în Peștișu Mare, aparţinând domeniului privat 
al Municipiului Hunedoara. 
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 3. Proiect de hotărâre nr. 152/28.03.2023 privind vânzarea locuinței convenabile situată în Municipiul 

Hunedoara,  Str. Pinilor nr.2, bl. 41, sc. A, et. 10, ap. 64, județul Hunedoara. 
 
 4. Proiect de hotărâre nr. 153/28.03.2023 privind vânzarea locuinței convenabile situată în Municipiul 

Hunedoara, Str. Independenţei nr. 2, bl. 22A, sc. C, Parter, ap. 44, județul Hunedoara. 
 
 

Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. 
Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se află în 

conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările şi 
completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de 
la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la 
încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă din 
situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța  
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
„(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are 
obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe care îl are în 
adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al 
şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul şedinţei, 
consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului, la care 
aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii 
nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, şi legislaţia 
în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea 
indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâre aflate 
pe ordinea de zi?” 

 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Nu particip la vot și la dezbateri la punctul 32 de pe ordinea de zi.” 
 
„Pentru ședința de astăzi modalitatea de vot este următoarea: consilierii locali vor anunța 

verbal doar voturile „împotrivă” sau „abținere”.   
 
 

La punctul 1  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 
hotărâre nr. 94/02.03.2023 privind încetarea prin acordul părţilor a Contractului de închiriere  nr. 
529/01.03.2013 cu modificările și completările ulterioare, având ca obiect folosința terenului în suprafață 
de 279 mp, situat în Municipiul Hunedoara, Aleea Pădurii, jud. Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
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Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
  
Hotărârea nr. 108/2023 se aprobă în unanimitate 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 

hotărâre nr. 95/02.03.2023  privind încheierea unui act adiţional la contractul de închiriere nr. 
278/19/08.04.2015 cu modificările și completările ulterioare, având ca obiect folosința spațiului în 
suprafață de 1 mp, aflat în incinta Primăriei Municipiul Hunedoara, corp 1, proprietatea Municipiului 
Hunedoara, în vederea instalării unor automate de băuturi calde și reci. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 109/2023 se aprobă în unanimitate 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 

hotărâre nr. 96/03.03.2023 privind constatarea apartenenței la domeniul privat al municipiului Hunedoara a 
cotei părţi de ½ din imobilul apartament nr. 8 situat pe str. Bucegi nr. 8 bl. K4  municipiul Hunedoara 
înscris în CF nr. 61561-C1-U13 Hunedoara nr. cadastral top. 2170/174/8. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 



4 
 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 110/2023 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   Proiect de 

hotărâre nr. 98/03.03.2023  privind constatarea transmiterii dreptului de concesiune asupra terenului în 
suprafaţă de 2.366 mp, situat în cadrul Parcului Industrial Hunedoara, jud. Hunedoara, aparținând 
domeniului privat al municipiului Hunedoara, ce face obiectul contractului de concesiune 
nr.225/27.05.2013. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 111/2023 se aprobă în unanimitate 

 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).                                                                                                                

Proiect de hotărâre nr. 99/06.03.2023 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2023 al 
Societății PARC INDUSTRIALS.R.L. Hunedoara,  precum şi acordarea unui mandat reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la societatea PARC 
INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
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  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Da, spuneți domnule Ionescu.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Aș vrea să știu cine este directorul Parcului Industrial în acest moment?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Din câte știu, conform Adunării Generale a fost numit domnul Vâlceanu.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Am înțeles. Mulțumesc.” 

 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 112/2023 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă” (Ionescu 

Claudiu).  
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).    Proiect de 

hotărâre nr. 100/06.03.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara a imobilului înscris în Cartea Funciară nr. 72094 Hunedoara, nr. cadastral 72094-
C1, din municipiul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 113/2023 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).  Proiect de 

hotărâre nr. 101/07.03.2023 privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în proprietatea 
privată a municipiului Hunedoara a terenului în suprafaţă de 86 mp, înscris în CF nr. 76088 Hunedoara, 
număr cadastral 76088 situat în intravilanul municipiului Hunedoara. 
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Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 114/2023 se aprobă în unanimitate  
 

         La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).  Proiect de 
hotărâre nr. 102/07.03.2023 privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în proprietatea 
privată a municipiului Hunedoara a terenului în suprafaţă de 17 mp, înscris în CF nr. 76239 Hunedoara, 
număr cadastral 76239 situat în intravilanul municipiului Hunedoara. 

    
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 115/2023 se aprobă în unanimitate   
 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 

hotărâre nr. 103/07.03.2023 privind constatarea apartenenței la domeniul public al Municipiului Hunedoara 
a Drumului vicinal nr. 2574 situat în Peştişu Mare, municipiului Hunedoara, judeţul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
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Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 
Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism 
  -      Comisia de Comerț. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Da, spuneți domnule Ionescu.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Aș vrea să știu unde se află acest drum vicinal și când a fost identificat. Mulțumesc. 

Concret. Unde anume.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule Secretar, scrie în proiectul de hotărâre. Vă rog să-l citiți domnule consilier. 

Mulțumesc.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”În Peștișul Mare, am înțeles. Dar, unde anume?” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Mai citiți o dată și restul documentelor și o să-l identificați.” 
   
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 116/2023 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).    Proiect 

de hotărâre nr. 104/07.03.2023 privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în proprietatea 
privată a municipiului Hunedoara a terenului în suprafaţă de 6 mp, înscris în CF nr. 76019 Hunedoara, 
număr cadastral 76019, aflat în intravilanul municipiului Hunedoara. 
    

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
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Hotărârea nr. 117/2023 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută).  Proiect de 

hotărâre nr. 105/07.03.2023 privind aprobarea dării în folosință gratuită, către Parohia Ortodoxa Hunedoara  
IX  - ” Sfântul Antonie cel Mare”, a imobilului teren, în suprafață de 300 mp, înscris în CF nr. 76253 
Hunedoara, nr. cad. 76253,  situat în municipiul Hunedoara, aflat în proprietatea publică a municipiului 
Hunedoara. 
    

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 118/2023 se aprobă în unanimitate  
 

  La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).    Proiect 
de hotărâre nr. 106/08.03.2023 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2023 al 
societății SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 
    

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 119/2023 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Ionescu 

Claudiu). 
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             La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   Proiect de 
hotărâre nr. 107/09.03.2023  privind  modificarea si completarea Actului Constitutiv al Societății 
SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 
    

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 120/2023 se aprobă în unanimitate  
 

  La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).    Proiect 
de hotărâre nr. 108/09.03.2023 pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 408/2020 
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare. 
    

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă este cineva de la Spital să-și susțină proiectul.” 
 
D-nul Radu Budae – Manager Spitalul Municipal ”Dr. Alexandru Simionescu” 

Hunedoara: 
”Bună dimineața.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Da, spuneți vă rog.” 
 
D-nul Radu Budae – Manager Spitalul Municipal ”Dr. Alexandru Simionescu” 

Hunedoara: 
”Vrem să punem încă trei posturi de medic stomatolog. Așa cum spuneam la început când 

am demarat proiectul stomatologiei la Spitalul Municipal, vrem să facem permanența 24/24. Am început cu 
doi medici, am văzut cum funcționează, am văzut adresabilitate nu doar din Hunedoara, ci și din toată zona 
învecinată, mai ales pacienți și cetățeni cu venituri reduse care se adresează Spitalului nostru.  

Și dacă tot sunt la capitolul acesta, pentru a elimina anumite speculații care apar în spațiul 
public, cu toate că ceea ce o să fac în continuare o să încalc legea GDPR – ului, o să fac publice salariile 
celor doi medici stomatologi, salariile nete și vi le spun la leu.  
O să-i răspund domnului consilier Ionescu, care de o perioadă elucubrează pe tema aceasta în spațiul 
public, spunând că salariile sunt undeva la 10.000 lei, peste 15.000 și vi le spun acum. Domnul doctor Paul 
Bobouțanu, 4114 lei net, doamna doctor Loredana Râjniță, 4872 lei net. Deci domnule consilier, mult față 
de ce spuneți dumneavoastră în spațiul public. Foarte mult.  

Am mai avut o interpelare zilele trecute, vis – a – vis de un scurt circuit sau nu știu cum să-i 
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spun, cu transportul unui pacient la domiciliu, pacient externat din Spitalul Municipal, în care mi se cerea, 
a venit instituțional pe e-mailul Spitalului, să dau explicații, și vreau să vă spun tuturor celor din Consiliul 
Local de ce ambulanța a lăsat cum se spune, acolo în stradă sau nu a urcat la etajul doi un pacient. Păi, 
Serviciul Județean de Ambulanță nu are nici o relație de subordonare cu Spitalul Municipal Hunedoara. Are 
doar în folosință niște spații cu titlu gratuit printr-un contract de comodat din 2013, în care ei folosesc 
spațiile, toată lumea știe, la garaje acolo, unde este ambulanța. Este singura relație între noi și ambulanță, 
de colaborare dar de subordonare sub nicio formă. La modul practic, lucrurile se întâmplă așa. Spitalul 
cheamă ambulanța pentru externare, dacă colegii de la ambulanță și în funcție de ce echipaje au disponibile 
la momentul respectiv, se întâmplă să aibă un singur echipaj cu un medic în tot Județul la un moment dat al 
zilei, lucrul acesta se întâmplă iar din cauza faptului că nu sunt medici urgentiști, dacă nu se descurcă, așa 
cum vă spuneam, mai ales la pacienții supraponderali, cheamă pe cei de la SMURD în ajutor și sunt duși în 
apartamente, mai ales dacă nu sunt lifturi în blocuri sau sunt dificultăți în ai duce în casă, dar a trage la 
răspundere sau a învinovății Spitalul Municipal Hunedoara pentru o chestie care nu ne aparține, cred că 
este prea mult. ”  

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Mulțumesc.”  

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
”Inițiativa de a avea non-stop serviciul de stomatologie, că ni se poate întâmpla la oricare 

din locuitorii Municipiului, este foarte bună. Oricând și oricum și avem o oportunitate. Felicit.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Da, mulțumim domnule Mărginean. Așa este. Domnule Ionescu.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Aș vrea să-i spun domnului Director că, și Spitalul are o responsabilitate în momentul în 

care un pacient care nu poate fi transportat, care se află la pat, care nu este obez dar are Parkinson într-un 
stadiu foarte avansat, medicul neurolog trebuia să solicite ambulanța tip B, adică cu însoțitor. Mulțumesc.” 

 
D-nul Radu Budae – Manager Spitalul Municipal ”Dr. Alexandru Simionescu” 

Hunedoara: 
”Medicul neurolog, în funcție de patologie și de ceea ce consideră medicul, nici eu, nici 

dumneavoastră nu suntem medici. Medicul consideră și el are toată evaluarea pacientului în momentul în 
care solicită felul de ambulanță. Asta nu o știți dumneavoastră.  

Și să știți un lucru. Managementul și managementul strategic mai ales al unui Spital, este 
mult diferit în practică decât a conduce maxim o patrulă de doi subofițeri și un câine. Sunt total diferite.”  

 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Da, am înțeles. Haideți să așteptăm răspunsul ambulanței.” 
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D-nul Radu Budae – Manager Spitalul Municipal ”Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara: 

”În regulă.” 
 

Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 121/2023 se aprobă în unanimitate  
 

   La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 
hotărâre nr. 110/10.03.2023 privind aprobarea retragerii dreptului de folosință asupra unor terenuri  
atribuite cu titlul gratuit  în baza Legii nr. 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei 
locuinţe proprietate personală, republicată, cu modificările ulterioare. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 122/2023 se aprobă în unanimitate  
 

  La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).   Proiect de 
hotărâre nr. 121/16.03.2023 pentru modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local nr. 389/2020 
privind aprobarea componenţei comisiei mixte pentru sistematizarea circulaţiei în municipiul Hunedoara, 
precum și a Regulamentului de funcţionare a comisiei, cu modificările ulterioare. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
   



12 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la vot. 
 

           Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual 
(cu privire la persoane) votul va fi secret. 

          Dat fiind faptul că anexa menționată la art. I din cadrul Hotărârii are caracter individual cu privire la 
persoane, anexa având următorul conținut: ”Aprobarea modificării Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local nr. 
389/2020 privind aprobarea componenţei comisiei mixte pentru sistematizarea circulaţiei în municipiul 
Hunedoara,  precum și a Regulamentului de funcţionare a comisiei, cu modificările ulterioare conform Anexei 
care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

 
COMPONENŢA COMISIEI MIXTE PENTRU 

SISTEMATIZAREA CIRCULAȚIEI ÎN MUNICIPIUL HUNEDOARA 
 
Preşedinte: MIRCEA-MARCEL  POPA – Viceprimarul municipiului Hunedoara; 
 
Vicepreşedinte: MILITON DĂNUȚ LASLĂU - Secretarul General al municipiului Hunedoara; 
 
Membrii: 
CIPRIAN ȘTEFAN PALCĂU  –  consilier local;  
VALENTIN ADRIAN STOENESCU – director Direcția Gospodărire Urbană; 
DORINPAHONȚU – inspector Serviciul Administrativ, Întreținere Clădiri și Căi Publice, Zone Verzi 
NICOLAIE-SORIN GHIGU – comisar șef de poliţie;  
LUCIAN BURCIN – agent șef principal de poliţie ;  
RĂDUCU  MARIUS PASC – director executiv Direcția Poliţia Locală  
COSMIN OPRIȘONI – şef birou Direcția Poliţia Locală 
IULICA DORINA MOISE – șef Birou urbanism;  
CORNEL CHEZAN - șef Serviciul Investiţii, Monitorizarea Serviciilor Comunitare de Utilitate Publică 
 
Secretarul comisiei(fără drept de vot)- IOANA CORINA  BANGA – administrator - Serviciul Administrativ, 
Întreținere Clădiri, Căi Publice, Zone Verzi.”  

  
Având în vedere situația voturilor exprimate de către membrii Consiliului Local,  situație afișată pe ecran și 

anunțată de către reprezentantul Biroului Informatică, Tehnică de Calcul în calitate de responsabil tehnic al ședinței, 
cele menționate mai sus au obținut  19  voturi “pentru” și  1 vot nu a fost exprimat, astfel comisia mixtă pentru 
sistematizarea circulaţiei în municipiul Hunedoara, este formată din membri de mai sus. 
 

Hotărârea nr. 123/2023 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  Proiect de 

hotărâre nr. 122/17.03.2023 privind atestarea de către Primarul municipiului Hunedoara a persoanelor 
fizice  în vederea dobândirii calității de administrator de condominii  în Municipiul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 124/2023 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr. 124/20.03.2023 privind desemnarea Comisiei de evaluare/selecție prealabilă a membrilor 
Consiliului de Administrație al întreprinderilor publice având ca autoritate publică tutelară Municipiul 
Hunedoara.                                                
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
   
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la vot.  
 

            Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual 
(cu privire la persoane) votul va fi secret. 

 
          Dat fiind faptul că art. 1, alin. (1) din cadrul Hotărârii are caracter individual cu privire la 

persoane, având următorul conținut: ”Desemnează Comisia de evaluare/selecție prealabilă a membrilor 
Consiliului de Administrație al întreprinderilor publice având ca autoritate publică tutelară Municipiul 
Hunedoara, după cum urmează: 
 - Hanga Radu Mircea – Arhitect șef  – Președinte; 
 - Kiss Monalisa - Șef Serviciu - Serviciul Resurse Umane, Salarizare - membru; 
- Ferenț Elena Lăcrămioara – consilier - Serviciul Resurse Umane, Salarizare – membru; 
- Herban Cosmin Adrian - Șef birou - Biroul Fond Locativ - secretar, fără drept de vot; 
- Roșu Sintia Ionela - Șef birou – Biroul Concesiuni, Închirieri, Vânzări, Privatizare - președinte supleant; 
- Popa Camelia - Șef birou - Birou pentru monitorizarea serviciilor comunitare de utilități publice și relația 
cu asociațiile de proprietari - membru supleant; 
- Malea Raul Nicolae - consilier juridic - Serviciul Juridic, Administrație Publică Locală și Autoritate 
Tutelară - membru supleant; 
- Roșia Bianca Andreea - inspector - Serviciul Resurse Umane,Salarizare - secretar supleant, fără drept de 
vot.”  

  
Având în vedere situația voturilor exprimate de către membrii Consiliului Local,  situație afișată 

pe ecran și anunțată de către reprezentantul Biroului Informatică, Tehnică de Calcul în calitate de 
responsabil tehnic al ședinței, cele menționate mai sus au obținut  19  voturi “pentru” și  1 vot nu a fost 
exprimat, astfel comisia de evaluare/selecție prealabilă a membrilor Consiliului de Administrație al 
întreprinderilor publice având ca autoritate publică tutelară Municipiul Hunedoara, este formată din 
membri de mai sus. 

 
Hotărârea nr. 125/2023 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 
hotărâre nr. 125/20.03.2023 privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a terenului în suprafață de 
1.963 mp situat în loc. Peştişu Mare, judeţul Hunedoara, înscris în CF nr. 76004 Hunedoara, nr. cadastral 
76004, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea societăţii Parc Industrial 
S.R.L. Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
   
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la vot.  
 

            Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual 
(cu privire la persoane) votul va fi secret. 

       Dat fiind faptul că art. 6 din cadrul Hotărârii are caracter individual cu privire la persoane, 
acesta având următorul conținut:   
”(1) Numeşte comisia de evaluare în vederea evaluării ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea 
terenului menționat la art.2, în următoarea componență: 
      - Marinela Margareta Albu – Director Executiv – Direcția Patrimoniu - Președinte 

 - Sintia Roșu - şef birou - Concesiuni, închirieri, vânzări, privatizare –    membru 
 - Marius Leanca – membru C.A. Parc Industrial Hunedoara SRL –  membru 
 - Mihaela Filip – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru 
 - Cosmin Adrian Herban – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara – membru 
 - Ramona Loredana Rădulescu – inspector – Compartiment Inventar – membru 
 - Ciprian Ştefan Palcău - consilier local - membru 

     - Angela-Tania Drăgan -  Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru  
    - Cristina Marcela Părău - inspector – Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare - secretar în 
cadrul comisiei.” 
  (2) Numeşte supleanții pentru comisia de evaluare în vederea evaluării ofertelor depuse la licitaţia pentru 
concesionarea terenului menționat la art. 2, după cum urmează: 
    - Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant 
   - Carmen Nicorici – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – membru supleant 
   - Constantin Vâlceanu – director general - Parc Industrial Hunedoara SRL- membru supleant 
   - Angela Hărănguș – consilier – Serviciul impozite și taxe locale, impunere, constatare, control - membru 
supleant 
  - Adriana Toma – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara - membru supleant 
 - Violeta Cercelaru – consilier – Compartiment Inventar - membru supleant 
 - Sorin Ilea - consilier local - membru supleant 
 - Robert Lucian Paliu - Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru supleant 
 - Axintie Simona Mihaela – inspector - Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – secretar 
supleant”. 
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Având în vedere situația voturilor exprimate de către membrii Consiliului Local,  situație afișată 
pe ecran și anunțată de către reprezentantul Biroului Informatică, Tehnică de Calcul în calitate de 
responsabil tehnic al ședinței, cele menționate mai sus au obținut  19  voturi “pentru” și  1 vot nu a fost 
exprimat, astfel comisia de evaluare și supleanții comisiei de evaluare, în vederea evaluării ofertelor 
depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat la art.2 din cadrul Hotărârii, este formată din 
membri de mai sus. 
 

Hotărârea nr. 126/2023 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   Proiect de 
hotărâre nr. 126/20.03.2023  privind aprobarea închirierii prin licitație publică a unui teren, în suprafață de 
24 mp, parte din terenul înscris în CF nr. 70455, nr. cad. 70455, situat în municipiul Hunedoara, str. 22 
Decembrie, aparținând domeniului public al Municipiului Hunedoara.  
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 127/2023 se aprobă în unanimitate  
 

                        La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).  Proiect de 
hotărâre nr.127/20.03.2023 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a  imobilelor înscrise în CF nr. 
69061 Hunedoara, situate în Municipiul Hunedoara, aparţinând domeniului privat al Municipiului 
Hunedoara.  
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 128/2023 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă”(Ionescu 

Claudiu). 
 

    La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect 
de hotărâre nr.128/20.03.2023  privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului intravilan în 
suprafaţă de 13 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. Aleea Tineretului, nr. 11A, jud. Hunedoara, înscris 
în CF nr. 66907 Hunedoara nr. cadastral 66907, aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 129/2023 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr.129/20.03.2023  privind aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de concesiune  nr. 
9/14.02.2007, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 130/2023 se aprobă în unanimitate.  
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                        La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 
hotărâre nr.130/20.03.2023 privind aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de concesiune  nr. 
10/14.02.2007, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 131/2023 se aprobă în unanimitate.  
 

          La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 
hotărâre nr. 131/20.03.2023 privind repartizarea unor locuințe de necesitate situate în municipiul 
Hunedoara. 

 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 132/2023 se aprobă în unanimitate.  

 
          La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr.132/20.03.2023 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2023 pentru 
societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L., precum şi acordarea unui mandat reprezentantului  
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la societatea PRIM TRANSPREST 
HUNEDOARA S.R.L. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
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D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Ionescu Claudiu: 
”În luna Aprilie 2022 am votat un proiect de HCL prin care din bugetul primăriei s-au alocat 

150 mii lei pentru achiziția a 3 autobuze din Polonia. Și am înțeles că a mers cineva acolo. Aș vreau să știu 
dacă s-au cumpărat și cheltuielile efectuate cu această excursie. Mai mult, din proiectul european ar fi 
trebuit să ne vină 24 de autobuze electrice, aș vrea să știu în cazul în care nu vin toate, o să vină unul, două 
maxim trei-patru, ce se va întâmpla cu transportul public local?” 

 
D-nul Ciprian Palcău: 
”Dacă este cineva de la Prim Transprest?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu se poate da răspunsul pe loc, o să primiți un răspuns scris.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 133/2023 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și 3 voturi ”împotrivă” 

(Gherman Lucian, Ionescu Claudiu, Marian Vasile).  
 

          La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect de 
hotărâre nr. 135/21.03.2023 privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în proprietatea 
privată a municipiului Hunedoara a unor terenuri aflate în intravilanul municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   



19 
 

           
Hotărârea nr. 134/2023 se aprobă în unanimitate.  
 

          La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 
hotărâre nr. 136/21.03.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara a terenului în suprafaţă de 10.320 mp situat în  municipiul Hunedoara, Bd. 1848, 
nr. 19B, înscris în CF nr. 69873 Hunedoara, nr. cadastral 69873 . 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 135/2023 se aprobă în unanimitate.  
 

          La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 
hotărâre nr. 143/22.03.2023 privind aprobarea dării în administrare către Clubul Sportiv Corvinul 1921 
Hunedoara, instituţie publică în subordinea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, a unui bun mobil 
necesar desfăşurării activităţii. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 136/2023 se aprobă în unanimitate.  
 

            La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect de 
hotărâre nr. 147/22.03.2023 privind numirea unor consilieri locali ca membrii ai comisiei sociale care vor 
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analiza solicitările/cererile privind repartizarea locuințelor pentru tineri, destinate închirierii. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la vot.  
 

          Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual 
(cu privire la persoane) votul va fi secret. 

        Dat fiind faptul că art. 1 din cadrul Hotărârii are caracter individual cu privire la persoane, 
având următorul conținut: ”Numeşte ca membrii ai comisiei sociale care vor analiza solicitările/cererile 
privind repartizarea locuințelor pentru tineri, destinate închirierii, pe următorii consilieri locali: - 
domnul Andrei-Ionuț Fetica; - domnul Mircea-Marcel Popa.” 
 

Având în vedere situația voturilor exprimate de către membrii Consiliului Local,  situație afișată 
pe ecran și anunțată de către reprezentantul Biroului Informatică, Tehnică de Calcul în calitate de 
responsabil tehnic al ședinței, cele menționate mai sus au obținut  19 voturi “pentru” și 1 vot ”împotrivă”, 
astfel din comisia socială care va analiza solicitările/cererile privind repartizarea locuințelor pentru tineri, 
destinate închirierii, fac parte și domnii consilieri menționați mai sus. 

 
Hotărârea nr. 137/2023 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Ionescu 

Claudiu).  
 

          La punctul 31 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect de 
hotărâre nr. 148/22.03.2023 privind numirea unor consilieri locali ca membrii ai comisiei sociale care vor 
analiza  contestaţiile cu privire la stabilirea accesului la locuinţe, precum şi la acordarea priorităţilor în 
soluţionarea cererilor privind repartizarea locuințelor pentru tineri, destinate închirierii.        

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
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Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
 

            Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual 
(cu privire la persoane) votul va fi secret. 

      Dat fiind faptul că art. 1 din cadrul Hotărârii are caracter individual cu privire la persoane, 
având următorul conținut: ”Numeşte ca membrii ai comisiei sociale care vor analiza contestaţiile cu 
privire la stabilirea accesului la locuinţe, precum şi la acordarea priorităţilor în soluţionarea cererilor 
privind repartizarea locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii, pe următorii consilieri locali: - 
doamna Predică Mihaela;- domnul Bolosin Florin.” 
 

Având în vedere situația voturilor exprimate de către membrii Consiliului Local,  situație afișată 
pe ecran și anunțată de către reprezentantul Biroului Informatică, Tehnică de Calcul în calitate de 
responsabil tehnic al ședinței, cele menționate mai sus au obținut  20 voturi “pentru”, astfel din comisia 
socială care va analiza  contestaţiile cu privire la stabilirea accesului la locuinţe, precum şi la acordarea 
priorităţilor în soluţionarea cererilor privind repartizarea locuințelor pentru tineri, destinate închirierii, fac 
parte și consilierii menționați mai sus. 

 
Hotărârea nr. 138/2023 se aprobă în unanimitate.  
 

     La punctul 32 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 
hotărâre nr. 149/24.03.2023 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ „AQUA 
PREST HUNEDOARA”. 
 

                     La acest punct, d-nul Palcău Ciprian nu participă la vot și la dezbateri. 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Domnule Primar.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da. Dacă este domnul Director de la Apa Prod să-și susțină proiectul.” 

 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Era. Domnule Gligor?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”A fost. Acum câteva secunde, l-am anunțat.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Luați o pauză.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Acum se conectează.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Dați-mi voie mie să-mi susțin amendamentul până intră domnul Gligor.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Numai puțin. Urmăm procedura. Ok. Este toată lumea. Urmăm procedura mai departe.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Domnule Gligor?” 
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D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Urmăm procedura.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Da.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Să susțină proiectul.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Da, să vă susțineți proiectul.” 
 
D-nul Dorin Gligor – Director General S.C Apa Prod S.A. 
”Mulțumesc. Bună ziua domnule Primar, bună ziua domnilor consilieri. Această modificare 

face parte din strategia ”modificarea restituției la canalizare de la 80%, la 100%”. Face parte din strategia 
financiară care să permită Apa Prod - ului să asigure cofinanțarea de 6% a proiectului POIM, în valoare de 
274 milioane de euro. Asta înseamnă aproximativ 13 milioane de euro care trebuie cofinanțați de S.C. Apa 
Prod. De fapt, le-am aprobat împreună, proiectul cu aceste aranjamente financiare. Acesta este al doilea 
jalon. Primul a fost la 01 Ianuarie în care s-au majorat și tarifele. La canal a crescut cu 20 bani/mc și a 
crescut doar cu 20 bani în condițiile actuale de creșteri de prețuri generale, ținând cont de valoarea acestei 
restituții. Despre asta este vorba. Despre aranjamentul financiar privind cofinanțarea.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Mulțumim.” 
 
D-nul Dorin Gligor – Director General S.C Apa Prod S.A. 
”Și eu.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Am înțeles. Mulțumim domnule Gligor.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Să rămâneți vă rog, domnule Gligor. Există și un amendament.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Trecem la comisii.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Domnul Marian Vasile are un amendament care nu a primit vot pozitiv în comisie, dar 

conform procedurii trebuie să-l susțină și să se pronunțe și restul consilierilor. Vă rog, domnule Vasile. Mai 
susțineți amendamentul?” 



23 
 

 
D-nul Vasile Marian: 
”Da, sigur. Mulțumesc. Bună ziua, stimați colegi. Eu cred că până acum acest procent de 

80% nu a fost întâmplător, cu siguranță a fost gândit și ca atare logica mea spune că din apa primită și 
consumată da? de 100%, nu ai cum, nu există logică ca tot aceiași apă 100% să se ducă pe canalizare. Și 
aici putem vorbi inclusiv de apa pe care o consumăm, de apa cu care udăm grădina, udăm florile, nu știu, 
fiecare mai folosește apă și în altă parte, ca atare, probabil de aceea și acei 20% s-au considerat a nu fi puși. 
Eu zic că este un alt tertip. Acum, după explicațiile domnului Director, că este nevoie de o cofinanțare, 
domnule Director haideți să găsim alte resurse, nu tot de pe spinarea cetățenilor. Prin acest tertip, prin 
această creștere de 100%, prețul o să crească de la 11,34 la 12,33, da? Pentru mc. Considerați că era prea 
puțin chiar și atât, cât era? Este prea mult pentru cetățeni, ca atare stimați colegi vă rog din suflet, lăsăm 
culorile politice de o parte și ne gândim la binele cetățeanului că și așa sunt foarte mari taxele la absolut 
toate utilitățile și consider că la toți banii Apa Prod – ului se vor găsi și alte resurse din alte finanțări pentru 
această participare. Ca atare, vă propun amendamentul la art. 1, alin. (a), unde spune să se voteze pentru 
aprobarea actelor adiționale nr. 12 și nr. 13 la Contractul de delegare a gestiunii serviciilor publice de 
alimentare cu apă și canalizare, să modificăm în, să voteze împotriva actelor adiționale nr. 12 și 13 la 
Contractul de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și canalizare, iar la alin. (b) să 
voteze pentru aprobarea modificării Regulamentului, să o modificăm în, să voteze împotriva modificării  
Regulamentului și stimați colegi doresc să mai subliniez că inclusiv pe dumneavoastră o să vă doară la 
buzunar această creștere, da? și cred că suntem sătui de atâtea creșteri. Știm ce face Apa Prod – ul și ar fi 
timpul ca noi să ne opunem și pot să vă asigur că și alte UAT – uri din Județ fac același lucru, am vorbit și 
cu alți reprezentanți al altor Consilii Locale și vor face la fel. Vor merge cu un vot ”împotrivă” acestei 
creșteri a procentului de 100%. Mulțumesc.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule președinte, dacă îmi permiteți o scurtă intervenție.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Da, domnule Primar.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnilor consilieri, Societatea Comercială Apa Prod care se află în subordinea Consiliului 

Județean, a reacționat și Primăria Hunedoara. Nu suntem indiferenți nici la managementul Societății, nici la 
lista de Investiții prin Programul Operațional Infrastructură Mare. Domnule consilier dacă ați fi venit cu o 
soluție de unde să se finanțeze acea cofinanțare de către societate, de către noi de fapt, aș fi votat 
amendamentul dumneavoastră, în rest, populisme de acestea ieftine vedem toată ziua. De la Parlament și 
până la Consiliu Local de la Bătrâna, așa să dau un exemplu. Să nu se supere.  

În momentul în care Societatea era în subordinea Consiliului Județean și președinte era de la 
Partidul Național Liberal, se trezeau alții care să spună la fel. Haideți să lăsăm populismele. 
Dumneavoastră de fapt, să înțelegem că o investiție, așa cum sunteți și dumneavoastră un antreprenor dacă 
nu greșesc, se susține și din împrumuturi, se susține și din cofinanțări, din vânzarea unor active cu care nu 
mai poți să faci ceva în momentul acela și să încercăm să întrebăm mai degrabă dacă tot vreți să fiți foarte 
direct, să-l întrebăm pe domnul Director, când va începe licitația pentru canalizare și apă,  investițiile din 
Hunedoara care se ridică la multe milioane de euro, investiții făcute de Apa Prod, haideți să-l întrebăm când 
vor începe lucrările în Municipiul Hunedoara, respectiv satele aparținătoare. Cred că acestea ar fi întrebări 
pertinente și nu faptul că ar trebui să nu susținem cofinanțările, pentru că de fapt asta ați spus: ”domnilor, 
nu susțineți cofinanțările!” Nu vindeți iluzii, domnule consilier. Fiți pragmatic. Întrebați-l dumneavoastră 
pe domnul director ceea ce vă rog eu. Și atunci într-adevăr ne câștigați de partea dumneavoastră, până 
atunci, doar populisme ieftine. Le cunoaștem, facem de mulți ani politică și evident că nu putem să fim de 
acord cu ceea ce vânturați dumneavoastră în spațiul public. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Mulțumim.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Sigur. Vă mulțumesc.” 
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D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule consilier, vă dau replică la replică, până mâine dimineață. Ori ne oprim, ori 

continuăm doar pe tema asta.” 
 

D-nul Vasile Marian: 
”Numai puțin. Dați-mi dreptul la replică. Nu trebuie să-mi dați replică. Nu dumneavoastră 

aveți ultimul cuvânt, domnule primar. Dați-mi voie să vorbesc.”  
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Nu. Am eu, că sunt președinte.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am ultimul cuvânt.” 

 
D-nul Vasile Marian: 
”Datoria găsirii soluțiilor, este a Directorului. Nu sunt populisme, domnule primar. Este 

realitatea.....” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”....învățați legea administrației locale să nu vă faceți de rușine. Veniți cu soluția.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”O soluție care ați dat-o dumneavoastră. Împrumutul. Să se împrumute, nu să împovăreze 

cetățeanul....” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Lăsați populismele. Veniți cu soluția. De unde sunt banii?” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Nu sunt populisme, domnule Primar. Este realitatea.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Domnule Marian, haideți terminați. Domnule Gligor.” 

 
D-nul Dorin Gligor – Director General S.C Apa Prod S.A. 
”Vreau să vă mai fac o precizare. La nivel național, peste 90% din operatori, implicit Județe, 

aplică restituția de 100%. Peste 90% din UAT – uri, indiferent de culoarea politică. Peste 90%. Celelalte 
cred că nu au ajuns încă la dezbateri. Mulțumesc. Atât am vrut să vă mai spun. Valoarea investiției la 
Hunedoara este de 20 milioane de euro, în cadrul acestui proiect.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”20 milioane de euro și domnul consilier Vasile ne vântură aici tot felul de populisme, din 

acelea de anii ”90.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Vă rog să vorbiți respectuos cu mine, cum vorbesc și eu cu dumneavoastră. Dacă numai 

vorbiți încontinuu, nu înseamnă că și aveți dreptate. Da? Haideți să ne spunem părerile fiecare pe rând, să 
dialogăm, să nu vorbim unul peste altul.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule președinte, numai puțin. 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Da, domnule Primar.” 
 



25 
 

D-nul Vasile Marian: 
”Prin atitudinea dumneavoastră bineînțeles că le-ați arătat consilierilor cum să voteze, că 

este populism și că țineți la investițiile Apa Prod.” 
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
”Permiteți să spun și eu ceva?”  
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule consilier, sunteți pe lângă subiect pentru că nu citiți. Și nu v-ar durea să citiți, 

bine?” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Da, domnule Primar. Sigur că da. Când este vorba de creșterea prețului, nu citesc.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu vorbiți peste mine. Îmi cereți mie să nu vorbesc și dumneavoastră vorbiți peste mine.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Păi stați, domnule Primar. Nu tot mă acuzați de niște lucruri de care nu sunteți 

dumneavoastră sigur. Ați stat lângă mine să vedeți? Vă rog frumos, nu mai vorbiți.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Să văd, ce? Ce să văd? Vi s-a răspuns care este valoarea investițiilor în Hunedoara. Nu vă 

mai opuneți investițiilor. Lăsați Hunedoara să se dezvolte.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Am spus să se găsească soluții.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule, iar vorbiți peste mine? Că nu aveți de unde să știți.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Nu mai spuneți că mă opun investițiilor, de ce îmi răstălmăciți vorbele?” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Vă opuneți investițiilor!” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Mă opun creșterii prețului pentru cetățean. Aia mă opun. Investițiile se pot face și din 

împrumuturi.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”V-a explicat domnul Director care este valoarea  investițiilor în Hunedoara. De ce este 

nevoie. Continuați cu populismul ieftin.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Nu schimbați subiectul. Este vorba de creșterea prețului.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Mă lăsați să vorbesc?”  
 
D-nul Vasile Marian: 
”Păi da, nu schimbați subiectul.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Mă lăsați să vorbesc? Stimați colegi, aveți în fața dumneavoastră acel populism ieftin din 
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anii ”90, pe care încearcă domnul Marian Vasile să ni le explice ”nu ne vindem țara” și blocăm investițiile 
pentru hunedoreni. De ce? Pentru că cei care au condus înainte, nu au făcut nicio investiție. Au fost foarte 
buni iar domnul Marian Vasile care ia lumină de la acei oameni, încearcă să ne explice cât de bun este el în 
momentul de față. Proiectul Apa Prod trebuie să meargă mai departe prin votul consilierilor care înțeleg ce 
înseamnă investițiile. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Vasile Marian: 
”Stimați colegi, aveți în față un primar care îmi răstălmăcește vorbele. Nu lasă un consilier 

să spună totul până la capăt.” 
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
”Permiteți să spun și eu ceva?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Înainte de a supune amendamentul la vot, vreau să vă atrag atenția asupra următorului 

lucru. Într-un fel sau altul, dumneavoastră ați votat această majorare prin acele documente de poziție și 
acele scutiri de fezabilitate prin care era cuprins și acest procent al canalului de 100%. Practic acum veți 
intra într-o contradicție legislativă. Ce aplicăm? Hotărârile votate de dumneavoastră înainte sau hotărârile 
dacă va trece acest amendament? Eu doar atât vreau să vă atrag atenția.” 

 
D-nul Alexandru Mărginean: 
”Pot să spun și eu ceva?” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Domnule Secretar, dacă erau hotărârile dinainte, așa nu mai era nevoie de hotărârea asta.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Domnule Mărginean, spuneți.” 
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
”Dacă mă lăsați doar două minte. Sunt împotriva oricăror majorări dar, aveți oare fântână în 

curte, să puneți hidroforul? Oare cât costă? Energia electrică, s-a scumpit foarte mult. Deci hidroforul va 
consuma mai mult. Nu sunt de acord cu majorări. Să fie clar. Dar dacă este nevoie, se fac investiții, de ce 
nu?” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Haideți să supunem la vot amendamentul.” 
 
Se supune la vot amendamentul d-lui Vasile Marian care întrunește 13 voturi ”împotrivă”     

( Fetica Andrei, Ilea Sorin, Predică Mihaela, Muntean Petru, Cristea Maria, Popa Sebastian, Butuc Ioan, 
Bolosin Florin, Florea Mircea, Mărginean Alexandru, Voinia Claudiu, Popa Mircea, Neamțiu Ioan). 
Amendamentul nu a fost adoptat. 

 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Trecem la votul hotărârii per ansamblu.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Numai puțin, că și eu vreau să vorbesc. Ionescu vrea să spună și el ceva.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Nu v-ați înscris la cuvânt, domnule Ionescu.” 

 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Nu mi-ați dat dreptul. Procedura este…Acum trebuia să-mi dați cuvântul.  Nu…. 

Respectați procedura.” 
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D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Trebuia să vorbiți când au vorbit consilierii.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Consilierii au vorbit pe amendament. Dați-mi voie să vorbesc. ”Împotrivă” Ionescu. Dați-

mi voie să vorbesc. Vreau să-l întreb ceva pe….” 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Domnilor, a devenit un circ ședința asta.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Dați-mi dreptul la cuvânt, că am dreptul să iau cuvântul.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”S-a votat amendamentul. Trecem mai departe. Nu mai vorbiți unul peste altul, că vă închid 

microfoanele. Vă rog frumos.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Am dreptul să iau cuvântul.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
””Împotrivă”. Cine este ”împotrivă”?” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Vasile este ”împotrivă”. Și domnule președinte, dați cuvântul la toți consilierii, nu numai la 

cine considerați dumneavoastră. Vă rog frumos. Este democrație, nu?” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Lăsați. Nu mă mai rugați dumneavoastră, domnule Marian. Știu eu ce trebuie să fac.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
”Păi faceți ce vreți, văd că. După bunul plac.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Îmi dați și mie dreptul de a vorbi?” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
 
Hotărârea nr. 139/2023 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” și 3 voturi ”împotrivă” 

(Gherman Petru, Ionescu Claudiu, Vasile Marian).  
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Îmi dați voie să vorbesc? Vreau să vorbesc cu d-nul Gligor!” 
 

          La punctul 33 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect de 
hotărâre nr. 150/27.03.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara a unor imobile construcţii înscrise în Cartea Funciară nr. 71353 Hunedoara, situate 
în municipiul Hunedoara, B-bul Mihai Viteazu, nr.6A. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
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Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 
Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 140/2023 se aprobă în unanimitate.  
 

          La punctul 34 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect de 
hotărâre nr.151/27.03.2023 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului înscris în CF nr. 
70120 Hunedoara, nr. cad. 70120, situat în Peștișu Mare, aparţinând domeniului privat al Municipiului 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 

          „În urma raportului de specialitate și a referatului de aprobare, prin cererea înregistrată la 
primăria municipiului Hunedoara în 7 Februarie, anul acesta, societatea Premium Cast cu sediul social în 
Dumbrăvița, Timișoara, administrator Mihai Mugurel Zaic, solicită cumpărarea imobilului înscris în CF 
70120 situat în Municipiul Hunedoara, aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara. Există un 
raport de evaluare, ce vreau să vă spun, este vorba de aducerea unui investitor în zonă, este o societate 
românească cu capital integral românesc, a primit un acord de finanțare din partea Ministerului de Finanțe, 
Direcția Generală Ajutor de Stat, Unitatea de Implementare a schemei de ajutor de Stat instituită prin 
Hotărârea de Guvern 807, pentru finanțarea următoarelor cheltuieli eligibile aferente proiectului de 
investiții - Înființare fabrică de produse extrudate de aluminiu în cadrul Premium Cast SRL Hunedoara. 
Deci acest acord de finanțare acordat de către Guvern societății, este aceeași societate care solicită 
cumpărarea acestui teren. Că tot vorbeam de investitori, aceste lucruri nu se pot face public decât în 
momentul în care există și o certitudine, asta solicită ei. Tot se discută în spațiul public de aducerea 
investitorilor, la astfel nu s-a putut face public nici investiția de la KFC, nici alte investiții care urmează să 
se facă în Municipiul Hunedoara. Toate se fac public în momentul oportun stabilit cu investitorii. Pentru ca 
să se îndeplinească acest lucru au fost anumite discuții cu investitorii și în momentul de față aveți pe masă 
oportunitatea acestei investiții. Mulțumesc!” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”De dimineață am primit un amendament din partea d-lui consilier Fetica, pe care vi l-am 
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transmis. Vă rog să vă prezentați amendamentul.” 
 
D-nul Fetica Andrei: 

           ”Vă mulțumesc! Am înregistrat azi dimineață amendamentul, nu am putut să ajung în timp 
util ieri, cu riscul de a fi acuzat că mă opun investitorilor sau cu riscul de a fi acuzat că vând Hunedoara, 
cum unii colegi pretind în spațiul public că se va vinde Hunedoara, am făcut un amendament prin care 
propun ca prețul de pornire al licitației să fie de 15 euro/mp față de cel de 10,7 actual, cu care totuși eram 
de acord dar cu riscul de a se prezenta doar un singur licitant și să nu se vândă la prețul minim, propun ca 
prețul de pornire să fie 15 euro/mp, prin urmare fac următorul amendament: Se va modifica articolul 4 din 
proiectul de hotărâre care va avea următorul conținut:  

      „ Aprobă prețul minim de vânzare, respectiv prețul de pornire al licitației publice de vânzare al 
imobilului menționat la art. 1, respectiv 314.580 euro,  fără TVA. ” 

       De asemenea, se va modifica în mod corespunzător Anexa nr. 2 la proiectul de hotărâre 
respectiv Documentația de atribuire pentru vânzarea imobilului menționat la articolul 1.  

       Totodată menționez că prețul din zonă este mai jos decât acest preț, eu chiar căutându-mi un 
teren în Pestișul Mare și consider că este o investiție oportună și sper că veți vota amendamentul și că 
investitorul nu se va răzgândi. În loc de 10,7 euro/mp să fie 15 euro/mp, de ce nu concesiune? Pentru că 
după calculul meu dacă l-am concesiona, am primi banii aceștia în vre-o 20.000 de ani, la prețul la care 
concesionăm în Parcul Industrial, de exemplu.” 
 

Se supune la vot amendamentul d-lui Fetica Andrei, care se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul Ionescu Claudiu: 
”Sunt curios, a trecut amendamentul cu voturile PSD-ului, incredibil!” 
 
D-nul Marian Vasile: 
”Acum dintr-o dată d-nul consilier nu s-a mai opus investitorilor.” 
 
D-nul Ionescu Claudiu: 
”Bravo Fetica, ești anexă la PSD.” 
 
D-nul Palcău Ciprian: 
”D-le Ionescu, vedeți că nu sunteți pe stradă!” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 141/2023 se aprobă în unanimitate.  
 

           La punctul 35 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect de 
hotărâre nr. 152/28.03.2023 privind vânzarea locuinței convenabile situată în Municipiul Hunedoara,  Str. 
Pinilor nr.2, bl. 41, sc. A, et. 10, ap. 64, județul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Cultură. 
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Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 142/2023 se aprobă în unanimitate.  
 

            La punctul 36 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect de 
hotărâre nr. 153/28.03.2023 privind vânzarea locuinței convenabile situată în Municipiul Hunedoara, Str. 
Independenţei nr. 2, bl. 22A, sc. C, Parter, ap. 44, județul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Marian Vasile: 
”Doresc doar să-l felicit pe d-nul evaluator Oprița, care și la punctul anterior și la punctul 

acesta, a făcut un raport de evaluare profesionist și cu valori foarte, foarte aproape de realitate în care 
bineînțeles că a ținut cont și de circumstanțele chiriașilor din acel imobil. Mulțumesc!” 

 
Întrucât nu mai  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 143/2023 se aprobă în unanimitate.  

          La punctul 37 al ordinii de zi.  Prezentarea Raportului Primarului Municipiului Hunedoara 
privind situația gestionării bunurilor municipiului Hunedoara pe anul 2022. 

 

Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 
Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Nu sunt înscrieri la cuvânt. 
 

                La punctul 38 al ordinii de zi. Prezentarea Raportului Primarului Municipiului Hunedoara 
privind starea economică, socială şi de mediu a municipiului Hunedoara pe anul 2022. 
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Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 

                       Nu sunt înscrieri la cuvânt. 
 
                     La punctul 39 al ordinii de zi. Prezentarea cererii de chemare în judecată de către ANI, pârât 
Muzsic Robert, Municipiul Hunedoara și Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, dosar 
nr.168/97/2023, având ca obiect, constatarea nulității absolute  a actelor administrative încheiate cu 
încălcarea regimului juridic al conflictului de interese. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 

 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț  Laslău: 

”Tot ce pot să vă spun este că noi am făcut toate apărările, depunem toate diligențele, vedem 
ce o să iasă la proces fiind și Consiliul Local, obligatoriu trebuia să vă informăm pe dvs.” 
 
                       Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

 
La punctul 40 al ordinii de zi. Diverse. 

 
Înscrieri la cuvânt: d-nul Vasile Marian, d-nul Claudiu-Ștefan Ionescu, d-nul Alexandru 

Mărginean. 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Da, deci avem trei înscrieri la cuvânt. Domnul Vasile, spuneți.” 
 
D-nul Marian Vasile: 
„Domnule Primar, în urma unor discuții cu cetățeni ai municipiului Hunedoara, am 

rugămintea dacă puteți să ne ajutați, cum ne-ați ajutat și până acuma de altfel, este mare nevoie la 
intersecția din spatele Union-ului, cu ieșire către Avram Iancu, acolo dacă rețineți cumva este un mic 
intrând, este un loc în care parchează mașinile, nu se vede deloc, trebuie să ieși foarte, foarte mult în stradă 
ca să poți să vezi în stânga înspre Gară iar tot așa înspre dreapta înspre semafor, la fel sunt parcate mașini 
până aproape de intersecție, nu se vede nimic. Ca atare, cetățenii au zis că de foarte multe ori au evitat 
accidente rutiere în ultimul moment, fiind bună-voință din partea celor de pe Avram Iancu să oprească, 
pentru că ieșeau prea mult și nu vedeau și o oglindă chiar acolo la intersecție ar fi mai mult decât utilă 
pentru siguranța cetățenilor. Atât. Mulțumesc mult.” 
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D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Da, da. Mi-am notat. O oglindă mai degrabă, da.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
Da, o oglindă, că este o intersecție mai...” 
 
D-nul Marian Vasile: 
„Păi oglindă am zis. Am zis altceva?” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 
„Oglindă, da.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Domnul Ionescu.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Aș vrea să știu dacă domnul Gligor mai este.”  
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Nu, a ieșit.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„A ieșit? Pentru dvs., domnule Președinte. Sunteți director la Resurse Umane la... ” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Numai puțin. Nu puteți să îl reintroduceți pe domnul Gligor? Sunați-l.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„E la o ședință cu Consiliul Județean și...” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Am înțeles. Bine.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Probabil a plecat acolo.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Sunteți director, domnul Palcău la...” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Eu pe acest subiect nu comentez, domnule Ionescu. Nu mai rânjiți așa, că nu mă 

impresionați. Pe acest subiect nu comentez. ” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Vă rog frumos să vă păstrați cumpătul. Bine?” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Sunt foarte cumpătat.”  
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Da, da. Observ. Sunteți în consiliul de administrație la Clubul de fotbal la Corvinul 

Hunedoara. Aș vrea să știu ce se întâmplă cu jucătorul Buș, că e în liga a IV-a și plătim pentru el 2.000 de 
euro.”  
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D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Da?” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Pentru domnul Primar. Încă aștept constituirea acelei comisii pe care ați promis din ianuarie 

privind locul unde sunt depozitate pavelele de pe Traian și bulevardul Republicii. Eu din ianuarie tot aștept 
comisia aia să vedem și noi: există, unde sunt acele pavele situate? 

Altă întrebare, când o să puneți pe ordinea de zi proiectul privind conferirea titlului de 
cetățean de onoare a domnului Marian Ioniță? Având în vedere că acum în spațiul public ați zis că o să-i 
dați titlul de cetățean de onoare lui Florin Busuioc. 

Altă întrebare. Acum o săptămână ați fost la două emisiuni TV. Una la Antena 3 și una la 
Hunedoara 1TV. Aș vrea să știu câți bani a plătit Primăria pentru acel spațiu de emisie de 50 de minute, 
având în vedere că Primăria a bugetat 300 de mii de lei pentru presă în anul 2023. 

O altă întrebare e legată de faptul că încă nu s-a început anveloparea blocurilor nr. 3 de pe 
Avram Iancu și A 1.1 de pe bulevardul Dacia, având termen de execuție 31.11.2023. Eu nu știu și nu-mi 
dau seama cum vor fi anvelopate acele blocuri, având în vedere că cel care a câștigat licitația se chinuie la 
blocul 1 și 2 pe o fațadă. 

O altă întrebare e legată de faptul că Primăria municipiului Hunedoara a accesat mai multe 
proiecte europene prin 2017-2018 în valoare de 14 mil. de euro care încă nu au licitațiile făcute. Și aș vrea 
să vi le enumăr ca să le țineți minte: 

- Proiect Sprijinirea regenerării municipiului Hunedoara prin revitalizarea comunității 
privind amenajarea albiei râului Cerna precum și construirea și amenajarea Centrului de 
tineret – valoare 13.320.240 lei 

- Proiect Revitalizarea Centrului istoric al municipiului Hunedoara, respectiv amenajarea 
Parcului Libertății și amenajarea Muzeului Fierului – valoare 12 mil. lei; 

- Proiect Reablilitare blocuri sociale din municipiul Hunedoara, respectiv blocul G2 de pe 
strada Nicolae Bălcescu și blocul G9 de pe strada Eliberării – valoare 7.169.000 de lei. 

- Proiect Reabilitare, dotarea unităților de învățământ obligatoriu, învățământ primar și 
gimnazial din municipiul Hunedoara, Colegiul tehnic Matei Corvin, Școala Gimnazială 
nr. 6 – valoare 7.158.000 de lei; 

- Proiect Reabilitare modernizare dotare a unităților de învățământ obligatorii din 
municipiul Hunedoara-Colegiul Național de Informatică Traian Lalescu-clădire 
învățământ primar + clădire învățământ gimnazial – valoare 7 mil. 672 de lei; 

- Proiect Amenajarea unui Centru de resurse pentru ocupare – valoare 1.273.256 lei; 
- Proiect  Amenajarea fostei Școli nr. 10 din municipiul Hunedoara – valoare 5 mil de lei; 
- Proiect Dotarea unităților de învățământ profesional și tehnic, licee tehnologice și școli 

profesionale din municipiul Hunedoara, Liceul Tehnologic Constantin Bursan- Atelier 
școală +Corp liceu – valoare de 15 mil. 170 de lei. 

Deci, eu nu știu când vor fi gata, având în vedere că termenul final este 31.12.2023. În acest 
termen trebuie să vină și ADR Vest să facă recepția. Și, eu chiar sunt îngrijorat, nu știu dacă dvs. sunteți 
îngrijorat. Mulțumesc.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Domnul Ionescu, o să vă răspund. Nu o să vă răspund în scris, o să vă răspund aici. Sper să 

nu mă întrerupeți.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Da.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Ați fost calm, cu două mici excepții. Și malițios, și puțin așa pe o șmecherie din aceea 

tipică dâmbovițană, dar în rest ați fost calm astăzi. Surprinzător de calm. Deci ca atare, vă răspund exact, ca 
să nu vă enervez absolut deloc, foarte calm. 

Comisia pentru locul unde sunt pavelele. Sunt absolut de acord cu dvs., trebuie făcută 
această comisie. Mă bucur că nu mai aveți tendințele acelea de a crede că, consilierul local este și un organ 
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de control, care controlează biletele la Casa de Cultură, biletele la Ștrand, prezența în birouri. Corect. Vom 
face comisie. Domnule Secretar, conform Codului Administrativ, vom face o comisie din consilieri locali 
care să vadă locul unde sunt depuse aceste pavele. 

Bun. Doi. Titlul de cetățean de onoare domnului Marian Ioniță. Marian Ioniță a fost 
component al echipei Corvinul Hunedoara foarte mulți ani, făcând parte din aceea generație de excepție. 
Evident, ca și domnia sa, sunt alți câțiva zeci, dacă nu chiar sute de fotbaliști care au făcut parte din acele 
generații de excepție de fapt, pentru că aici nu vorbim doar de generația lui Mircea Lucescu, vorbim și de 
generația antrenorului Jackie Ionescu și a celorlalți antrenori care au urmat.  

Noi atunci când am făcut cetățeni de onoare membrii componenți ai acelei generații, prima 
despre care vorbim, am căutat să diferențiem puțin acei jucători prin faptul că trebuia să fi jucat cel puțin o 
prezență în echipa națională a României. Pentru că altfel, de ce Marian Ioniță și nu Daniel Dăscălescu? sau 
Costăchescu, sau Târnoveanu? Și mai sunt și alte cazuri. Acesta este motivul pentru care ne-am oprit cu 
acest lucru. Sigur, noi doi am discutat acest lucru și chiar v-am rugat, uitați există cineva care a fost uitat, 
era vorba de domnul Bogdan care a jucat în naționala României, haideți să îl lăsăm pe Marian Ioniță care 
nu îndeplinește criteriul care l-am gândit și să-l facem pe dânsul. Și ați fost de acord. Văd că reveniți și nu 
vă mențineți cuvântul dat. Dar asta nu mă miră. Sper că v-am răspuns și la asta. Și la faptul de ce nu dorim 
asta, nu că nu ar merita și că nu are prezență în națională, și la faptul că nu vă respectați cuvântul. 

Domnule consilier, nu am fost la două emisiuni TV. Sunteți în eroare și chiar mă simt jignit. 
Am fost la trei. Iar dacă tot vreți să mă urmăriți, vă rog eu frumos, intrați la fiecare emisiune, pentru că 
spun lucruri interesante în primul rând pentru cetățenii care ne-au ales și în al doilea rând și pentru dvs.  

Anvelopările blocurilor. Toate proiectele din Hunedoara, ca de altfel multe proiecte din 
România se află pe ultima sută de metri. Că sunt întârzieri? Sunt întârzieri în toată țara. Îmi pare bine că vă 
faceți griji și evident sunt convins că vă faceți griji pentru toată țara. Întârzierile sunt pertinente. Dacă uităm 
atât de repede perioada Covid în care multe dintre lucrări au fost sistate, nu puteau să lucreze, se 
îmbolnăveau muncitorii, sau perioada creșterii exasperante a prețului la energie și la toate utilitățile. 
Perioada războiului a dus la alte creșteri a materialelor, atunci înseamnă că nu avem ținere de minte. Dar 
sunt convins că aveți ținere de minte și cunoașteți aceste întârzieri. Eu și ceilalți consilieri locali, echipa 
administrativă, avem întâlniri zilnic cu un constructor, doi constructori, ieri au fost din București cred că 
trei echipe de constructori la aceste întâlniri. Tot ceea ce ține de noi ca administrație locală și mă refer la 
verificarea situațiilor de lucrări și verificarea facturilor de plată, noi le facem. Mai departe ei trebuie să 
lucreze că nu lucrează societatea Primăriei la aceste proiecte. Îngrijorările dvs. sunt și îngrijorările noastre. 
Îngrijorările noastre sunt și îngrijorările țării. Vă asigur pe dvs. în calitate de consilieri locali și pe toți 
cetățenii municipiului Hunedoara că în fiecare zi sunt verificate stadiul lucrărilor la toate proiectele iar în 
ceea ce privesc licitațiile evident că nu aveți dreptate. Nu sunteți bine informat de data aceasta. O să vedeți 
cât de curând și începerea la celelalte lucrări. Drept dovadă că licitațiile s-au făcut, se fac și totul merge 
înainte. Vă mulțumesc!” 

 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Vedeți că unele licitații sunt anulate deja.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Domnule consilier, facem dialog. Bine. Nu sunt anulate, dar nu aveți de unde să știți. Nu 

este apanajul dvs. Apanajul dvs. este pe ordinea de zi.”  
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Se vede pe SEAP tot ceea ce faceți.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Domnule, nu luați exemplul de la domnul Marian Vasile. Ascultați. Învățați să fiți diplomat. 

Ascultați. Ordinea de zi este aceasta. Aici trebuie să fiți informat 100%. Pe ordinea de zi. Deci, ca atare nu 
aveți dvs. de unde să știți ce lucrează colegii din Achiziții Publice. Stați liniștit. Toate la timpul lor. Sunt 
făcute public. Așa cum ați scris că nu începe lucrarea în Centrul Vechi, iată că a început lucrarea în Centrul 
Vechi. Ați scris că nu începe lucrarea pe Maior Stângă, a început lucrarea pe Maior Stângă.  Că nu începe 
pe strada Castelului, a început pe strada Castelului. Vor începe toate. Iar dacă o procedură de licitație ar fi 
anulată, este pentru că respectăm legea. Nu ca să vă facem dvs. sau nu pe plac. Mulțumesc.” 
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D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Eu îmi fac doar griji. Că până la 31.12 nu o să fie proiectele gata.”  
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Domnul Mărginean mai are...” 
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
„Așteaptă și el.” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Haideți. Ați așteptat, acuma puteți spune.”  
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
„Întotdeauna eu m-am exprimat, eu susțin educația și sănătatea. Și mai înainte am susținut 

sănătatea cu non-stop la dinți. Dragii mei, undeva există o societate anonimă care are o grădiniță. Se 
descurcă și aceia, cu inimă, cu suflet. Se descurcă cum pot. Au mai fost dintre dvs. acolo. Inclusiv domnul 
Primar. La Happy Kids. O societate anonimă care se descurcă așa cum pot. Mi-aș dori, cum susținem alte 
școli și grădinițe, să reușim să-i susținem și pe ei. Au nevoie pentru că acolo sunt copii pe care nu-i primesc 
nimeni. Copii care nu-i primesc nimeni pentru că au probleme de sănătate, mentale, de toate. Haideți să-i 
ajutăm și pe ei, în măsura posibilităților și oportunităților. 

Ce să vă mai spun, despre toate discuțiile acestea care au fost puțin, iertați-mă, puțin 
denaturate. De ce să denaturăm lucrurile. Haideți să facem totul, să comunicăm între noi, să vedem cu 
domnul Ionescu, cu domnul Palcău, cu domnul ... oricare, cu doamna oricare, haideți să intrăm pe un site și 
să vorbim doar între noi. Tragem niște concluzii, măi fraților, asta trebuie făcut! Nu vrem asta? Toți vrem 
asta: binele orașului, nu?  

Deci, rugămintea mea e pe cât se poate și pe când se poate să avem grijă și de copiii ăia pe 
care nu-i bagă nimeni în seamă. Numai acei oameni cu suflet și cu inimă îi ajută și fac ce pot dar din banii 
lor. Din banii lor.”  

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Da. Pot să răspund? Mai este cineva înscris?” 
 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Nu, nu mai este nimeni.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Atunci ca să răspund tuturor... da, domnul Mărginean o să verific, probabil este o grădiniță 

privată.” 
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
„Da.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Și mă gândesc că vă referiți la cea din micro VII. Da?” 
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
„Happy Kids. Da.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Cu siguranță are și finanțare PNRR, dar o să verific.” 
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
„Au finanțare dar de la noi nu au primit nimic.” 
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D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„O să verificăm. Nu am primit nici o solicitare de ceva care îndeplinește procedura legală, 

dar verificăm, sigur.  
Iar în ce privește sfatul dvs., uitați, fac eu primul pas. Domnule Marian Vasile, îmi cer scuze 

pentru tonul ridicat, nu aș fi dorit să intervin. Până la urmă toți avem dreptate dar sigur, ar trebui să ne 
concentrăm pe întrebări, exact cum v-am spus. Haideți să vedem când va începe derularea acestor investiții 
în municipiul Hunedoara din partea Apa Prod, să facem front comun cele două partide mari, presând legal, 
presând legal încă odată o spun, societatea comercială Apa Prod să deruleze acele investiții în municipiul 
nostru și satele aparținătoare, pentru că știu că și dvs. sunteți întrebat. Despre Zlaști, despre Răcăștie, 
despre Boș, despre Groș. Uneori domnul Mărginean, mai ridicăm tonul, dar dacă am jignit pe cineva îmi 
cer scuze. Îmi cer scuze și domnului Ionescu că l-am făcut malițios, într-un singur comentariu sau două, nu 
mai rețin. În rest întrebările au fost pertinente, sper că am răspuns bine. Și sper ca și domnia sa să își ceară 
scuze, acolo unde scrie el în spațiul public despre salariile stomatologilor de la Spital. Nu de alta dar 
atacându-mi familia după atâția ani de zile de medicină a copiilor mei, cred că așa ar fi corect să spună 
direct că a greșit vis-a-vis de ceea ce a spus el. De la 4 la 10 mii de lei e mare diferența. Cu toate că eu cred 
că medicii chiar ar trebui să fie plătiți la o valoare adecvată, nu de altceva dar să nu fie forțați să plece din 
România.  

Domnule Mărginean, sper că am răspuns și întrebărilor și sugestiilor dvs.” 
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
„Nu, domnule Primar. Nu mi-ați răspuns la o întrebare.”  
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Da. Vă rog.” 
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
„În spatele dumitale e un tablou. Cine l-a creat?” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Acest tablou a fost pictat de către domnul consilier local Horia Gherghina, Dumnezeu să-l 

odihnească!” 
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
„Dumnezeu să-l odihnească! Dar cât a muncit omul ăsta pentru oraș?” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Pe care l-a donat Primăriei. Care l-a donat.”  
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
„Punem fotbaliști, eu am o problemă cu fotbaliștii, dar punem fotbaliști cetățeni de onoare? 

De ce n-ar merita acest domn, Horia Gherghina, care a muncit pentru orașul ăsta. El a muncit efectiv pentru 
orașul ăsta. Vă fac propunerea directă: Horia Gherghina.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Sunt total de acord cu propunerea dvs. Nu am vrut să se interpreteze, el fiind fost consilier 

local PSD că vine din partea PSD, dar dacă dvs. vă susțineți propunerea, sigur că da.” 
 
D-nul Alexandru Mărginean: 
„Domnule Primar, are importanță culoarea politică? Nu, ceea ce face pentru oraș. Nu 

culoarea. Păi și ne întâlnim toți, toate culorile și facem o culoare combinată ROGVAIV.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu e chiar cea mai bună idee. În rest, sunt de acord.”  
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D-nul Marian Vasile: 
„Domnule Primar, dacă îmi permiteți, eu vă mulțumesc, vă accept scuzele. Îmi cer și eu 

scuze că și eu m-am aprins la rândul meu dar vă rog să mă credeți că în continuare rămân la ideea și cred că 
s-ar fi putut găsi și alte soluții pentru investiții, nu neapărat prin creșterea prețului care atinge implicit atât 
buzunarul cetățeanului cât și al meu, cât și al dvs. bineînțeles și al tuturor celor care locuim în Hunedoara.”  

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„De acord și cu acest punct de vedere dar cu o singură completare. Uneori este nevoie de un 

mic sacrificiu pentru a implementa un astfel de proiect. Eu cred că ar trebui dublată această nemulțumire a 
dvs., poate și a noastră, de interesul pentru a se pune de fapt în mișcare odată acest POIM. Pentru a se 
implementa acest proiect, pentru că acolo avem problema cea mai mare. Că dăm un leu sau doi în plus, da 
este o problemă. Dar cea mai mare problemă este că nu se lucrează în zona respectivă. Acolo ne 
confruntăm noi acele dileme. Mulțumesc.”  

 
D-nul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Da, mulțumesc. Îmi cer și eu scuze domnului Vasile și domnului Ionescu. Declar ședința 

închisă.” 
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